

résidences immobilier

A proximité immédiate du Palais de l'Elysée, entre la Place Beauvau et la Place de la Madeleine. Au 3ème étage sans ascenseur d'un bel immeuble de caractère du début du 19ème siècle et très bien entretenu! Vue dégagée sur une jolie cour pavée au calme pour ce 2 pièces de 24,24m² Loi Carrez vendu entièrement meublé! Une entrée, un joli séjour avec cuisine américaine équipée, une chambre, une salle de douche avec wc. Actuellement loué 1 500€ par mois charges comprises. Vente vide possible.

This bright 2-room apartment is on the 3rd floor of a very well-maintained early 19th century co-ownership located between Place Beauvau and Place de la Madeleine, in the immediate vicinity of the Elysee Palace. Enjoying an open view over a peaceful paved courtyard, it offers 24.24 sqm of living space as defined by the Carrez Law including a living room with an equipped open-plan kitchen, a bedroom, and a shower room with a wc.The apartment is currently rented for 1500€/month charges included.It may be sold furnished or unfurnished.The building is not equipped with a lift.

DISTRICT GEORGE V
9 RUE DE LA TREMOILLE - 75008 PARIS 8EME
Contacter l'agence

Voir tous les biens de cette agence





